
Protokół Nr 15/24 
posiedzenia Zarządu Powiatu Mińskiego 

w dniu 27 sierpnia 2024 r. 
       
 
W posiedzeniu uczestniczyli: 
 
Wicestarosta – Urszula Pacyga 
 
członkowie Zarządu: Robert Henryk Grubek  
       Damian Kacprowicz 
       Piotr Ładno 

                 
oraz:  Jarosław Kulma - nacz. Wydziału Finansowego 
 Marcin Całka – nacz. Wydz. Zarządzania Kryzysowego i Spraw Obronnych 
 Anna Czyżewska – z-ca nacz. Wydz. Architektury i Budownictwa 
 Jacek Łepecki – dyr. Warszawskiej Orkiestry Symfonicznej „Sonata” 
 Katarzyna Piotrowska – z-ca nacz. Wydz. Środowiska i Rolnictwa 
 
Porządek posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Informacja o działalności Starosty w okresie od poprzedniego posiedzenia. 
4. Prezentacja propozycji koncertu Orkiestry Symfonicznej z okazji rocznicy śmierci                              

Jana Pawła II. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie powołania Zespołu do spraw 

oceny możliwości partycypacji w kosztach pomocy obywateli Ukrainy, którzy znajdują się 
w trudnej sytuacji życiowej. 

6. Sprawa wycinki drzewa z terenu Zespołu Szkół Ekonomicznych w Mińsku Maz. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia stanowiska dyrektora Liceum 

Ogólnokształcącego  im. Polskiej Macierzy Szkolnej w Mińsku Mazowieckim. 
8. Podjęcie uchwał w sprawie udzielenia upoważnień dyrektorowi Liceum 

Ogólnokształcącego im. Polskiej Macierzy Szkolnej w Mińsku Mazowieckim. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia stanowiska dyrektora Zespołu Szkół Specjalnych               

im. Janiny Porazińskiej w Ignacowie. 
10. Podjęcie uchwał w sprawie udzielenia upoważnień dyrektorowi Zespołu Szkół Specjalnych               

im. Janiny Porazińskiej w Ignacowie. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji dotyczących projektu „Programu 

współpracy Powiatu Mińskiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 
wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r.  
o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w 2025 roku”. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu na 2024 rok. 
13. Sprawy  różne. 
14. Przyjęcie protokołów posiedzeń w dniach 13 i 19 sierpnia 2024 r. 
15. Zamknięcie posiedzenia.         

 
Ad. 1 

Wicestarosta – Urszula Pacyga otworzyła posiedzenie. 

 
 



Ad. 2 
Wicestarosta – Urszula Pacyga odczytała porządek posiedzenia, do którego 

zaproponowała zmianę polegającą na przeniesieniu pkt 11 - Prezentacja propozycji 

koncertu Orkiestry Symfonicznej z okazji rocznicy śmierci Jana Pawła II jako pkt 4.                 

Z zaproponowaną zmianą porządek został przyjęty jednogłośnie. 

Ad. 3 
Wicestarosta – Urszula Pacyga poinformowała o następujących sprawach: 

- uczestniczyła w wielu wydarzeniach promocyjnych, dożynkach, 

- złożony został wniosek na rozbudowę ul. Chróścielewskiego w Mińsku Maz. 

- odbyło się posiedzenie Powiatowo Gminnego Związku Transportu Publicznego 

Powiatu Mińskiego. 

Ad. 4 
 P. Jacek Łepecki – dyr. Warszawskiej Orkiestry Symfonicznej „Sonata” 

zaprosił Zarząd Powiatu na koncert z okazji jubileuszu 40-lecia orkiestry w kościele na 

Placu Grzybowskim w Warszawie. Następnie przedstawił informacje dotyczące 

działalności Warszawskiej Orkiestry Symfonicznej „Sonata” i przedstawił propozycję 

zorganizowania w 2025 r. koncertu z okazji rocznicy śmierci Jana Pawła II. 

Zaproponował organizację koncertu w Sanktuarium Matki Bożej Pociesznej                              

w Sulejówku w dniu 26 kwietnia 2025 r. Dodał, że koszt koncertu to kwota 55.000 zł. 

Członek Zarządu - Piotr Ładno powiedział, że taki koncert można 

zorganizować w stolicy powiatu w Mińsku Mazowieckim.  

Wicestarosta – Urszula Pacyga powiedziała, że kwota 55.000 zł jest dla 

powiatu bardzo dużą kwotą i nie jesteśmy w stanie sami ponieść takich kosztów. 

Członkowie Zarządu zaproponowali, aby przeprowadzić rozeznanie, czy firmy 

nie byłyby zainteresowane dofinansowaniem takiego wydarzenia. 

Wicestarosta – Urszula Pacyga powiedziała, że nie zadeklarujemy teraz, czy 

to zrealizujemy, gdyż sami jako powiat nie jesteśmy w stanie ponieść takich kosztów. 

Ad. 5 

Naczelnik Wydziału Zarządzania Kryzysowego i Spraw Obronnych – 
Marcin Całka powiedział, że z dniem 1 lipca 2024 r. weszła w życie zmiana ustawy                  

o pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego 

państwa oraz niektórych innych ustaw, która zmieniła brzmienie art. 12 ust. 17c pkt 6             

i ust. 17f i pozbawiła powiat kompetencji związanych z oceną możliwości uzyskania 

przez obywateli Ukrainy zwolnienia z partycypacji w kosztach pomocy ze względu na 



swoją trudną sytuację życiową. Dodał, że kompetencje zostały przekazane 

wojewodzie w związku z tym należy uchylić uchwałę. Następnie przeprowadzono 

głosowanie, w którym za podjęciem uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie 

powołania Zespołu do spraw oceny możliwości partycypacji w kosztach pomocy 

obywateli Ukrainy, którzy znajdują się w trudnej sytuacji życiowej Zarząd opowiedział 

się jednogłośnie. 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 108/24 w sprawie uchylenia uchwały                
w sprawie powołania Zespołu do spraw oceny możliwości partycypacji                               
w kosztach pomocy obywateli Ukrainy, którzy znajdują się w trudnej sytuacji 
życiowej. 

 Członek Zarządu – Robert Grubek zwrócił się z pytaniem, ilu pracowników 
zatrudnionych jest w Wydziale Zarządzania Kryzysowego i Spraw Obronnych. 

 P. Marcin Całka poinformował, że siedzibą Wydziału jest budynek Komendy 

Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Mińsku Maz. na ul. Warszawskiej.                          

W wydziale zatrudnionych jest 3 pracowników (3 etaty), a w Powiatowym Centrum 

Zarządzania Kryzysowego są 3 etaty (w tym 1 wakat). 

 Członek Zarządu – Robert Grubek zwrócił się do Naczelnika Wydziału 

Zarządzania Kryzysowego i Spraw Obronnych o przygotowanie na kolejne 

posiedzenie informacji dotyczących działań związanych z wysypiskiem odpadów                        

w Ryczołku i składowiska w Walercinie gm. Dębe Wielkie. 

Ad. 6  

Z-ca naczelnika Wydziału Środowiska i Rolnictwa – Katarzyna Piotrowska 

powiedziała, że dyrektor Zespołu Szkół Ekonomicznych w Mińsku Maz. zwróciła się                          

o wyrażenie zgody na usunięcie 1 drzewa gatunku jarząb pospolity. Dodała, że w dniu 

20 sierpnia br. przeprowadzono oględziny i stwierdzono, że drzewo ma wypróchnienia 

i jest martwe. 

Członek Zarządu – Robert Grubek powiedział, że należy zwrócić się do 

dyrektor ZSE o dokonanie nasadzeń. 

 Zarząd Powiatu jednogłośnie wyraził zgodę na usunięcie drzewa i wystąpienie 

do Burmistrza Miasta Mińsk Mazowiecki o zezwolenie na jego usunięcie. 



 Członek Zarządu – Robert Grubek zwrócił się do zastępcy naczelnika Wydz. 

Środowiska i Rolnictwa o przygotowanie informacji dotyczącej wysypiska w Walercinie 

gm. Dębe Wielkie.  

Ad. 7 

Naczelnik Wydziału Oświaty i Promocji – Urszula Soroka powiedziała, że                  

w wyniku konkursu wyłoniono p. Beatę Chromińską na stanowisko dyrektora Liceum 

Ogólnokształcącego w Mińsku Maz. na kadencję od 1 września 2024 r. do 31 sierpnia 

2029 r.  

Wicestarosta – Urszula Pacyga odczytała projekt uchwały w sprawie 

powierzenia stanowiska dyrektora Liceum Ogólnokształcącego im. Polskiej Macierzy 

Szkolnej w Mińsku Mazowieckim. Przeprowadzono głosowanie, w którym za 

podjęciem uchwały Zarząd opowiedział się jednogłośnie. 

 Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 109/24 w sprawie powierzenia 
stanowiska dyrektora Liceum Ogólnokształcącego im. Polskiej Macierzy 
Szkolnej w Mińsku Mazowieckim. 

Ad. 8 

 Wicestarosta – Urszula Pacyga przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

udzielenia upoważnienia dyrektorowi Liceum Ogólnokształcącego im. Polskiej 

Macierzy Szkolnej w Mińsku Mazowieckim. Przeprowadzono głosowanie, w którym za 

podjęciem uchwały Zarząd opowiedział się jednogłośnie. 

 Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 110/24 w sprawie udzielenia 
upoważnienia dyrektorowi Liceum Ogólnokształcącego im. Polskiej Macierzy 
Szkolnej w Mińsku Mazowieckim. 

 Następnie przedstawiła kolejną uchwałę w sprawie udzielenia upoważnienia 

dyrektorowi Liceum Ogólnokształcącego im. Polskiej Macierzy Szkolnej w Mińsku 

Mazowieckim. Przeprowadzono głosowanie, w którym za podjęciem uchwały Zarząd 

opowiedział się jednogłośnie. 

 Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 111/24 w sprawie udzielenia 
upoważnienia dyrektorowi Liceum Ogólnokształcącego im. Polskiej Macierzy 
Szkolnej w Mińsku Mazowieckim. 

 

 



Ad. 9 

Naczelnik Wydziału Oświaty i Promocji – Urszula Soroka powiedziała, że                  

w wyniku konkursu wyłoniono p. Pawła Antosiewicza na stanowisko dyrektora Zespołu 

Szkół Specjalnych w Ignacowie na kadencję od 1 września 2024 r. do                                            

31 sierpnia 2029 r.  

Wicestarosta – Urszula Pacyga odczytała projekt uchwały w sprawie 

powierzenia stanowiska dyrektora Zespołu Szkół Specjalnych im. Janiny Porazińskiej           

w Ignacowie. Przeprowadzono głosowanie, w którym za podjęciem uchwały Zarząd 

opowiedział się jednogłośnie. 

 Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 112/24 w sprawie powierzenia 
stanowiska dyrektora Zespołu Szkół Specjalnych im. Janiny Porazińskiej                                   
w Ignacowie. 

Ad. 10 

 Wicestarosta – Urszula Pacyga przedstawiła upoważnienie dotyczące 

składania oświadczeń woli związanych z prowadzeniem działalności Zespołu Szkół 

Specjalnych w Ignacowie. Następnie odczytała projekt uchwały w sprawie udzielenia 

upoważnienia dyrektorowi Zespołu Szkół Specjalnych im. Janiny Porazińskiej                           

w Ignacowie. Przeprowadzono głosowanie, w którym za podjęciem uchwały Zarząd 

opowiedział się jednogłośnie. 

 Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 113/24 w sprawie udzielenia 
upoważnienia dyrektorowi Zespołu Szkół Specjalnych im. Janiny Porazińskiej                           
w Ignacowie. 

 Wicestarosta przedstawiła kolejne upoważnienie, które wynika                                         

z Wieloletniej Prognozy Finansowej. Kolejno odczytała projektu uchwały w sprawie 

udzielenia upoważnienia dyrektorowi Zespołu Szkół Specjalnych im. Janiny 

Porazińskiej w Ignacowie. Przeprowadzono głosowanie, w którym za podjęciem 

uchwały Zarząd opowiedział się jednogłośnie. 

 Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 114/24 w sprawie udzielenia 
upoważnienia dyrektorowi Zespołu Szkół Specjalnych im. Janiny Porazińskiej              
w Ignacowie.  

Ad. 11 

Naczelnik Wydziału Oświaty i Promocji – Urszula Soroka wyjaśniła,                                

że projekt „Programu współpracy Powiatu Mińskiego z organizacjami pozarządowymi 



oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r.                        

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w 2025 roku” powinien zostać 

uchwalony przez Radę Powiatu do końca listopada br., a wcześniej poddany 

konsultacjom społecznym. Wyjaśniła, że konsultacje potrwają do dnia 13 września br., 

a wyniki konsultacji przedstawione zostaną Zarządowi do 2 października 2024 r.                    

Do przeprowadzenia konsultacji powołana zostanie komisja w składzie: 

Przewodniczący Komisji – Urszula Pacyga – Wicestarosta, członkowie: Urszula 

Soroka – Naczelnik Wydziału Oświaty i Promocji, Izabela Komorowska – Starszy 

Inspektor w Wydziale Oświaty i Promocji. 

  Wicestarosta – Urszula Pacyga zaproponowała, aby w projekcie programu 

zwiększyć wysokość środków przeznaczoną na realizację Programu współpracy                       

w 2025 roku z kwoty 400.000 zł do kwoty 500.000 zł.  

 Zarząd przychylił się do propozycji. 

Następnie p. Urszula Soroka odczytała projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia 

konsultacji dotyczących projektu „Programu współpracy Powiatu Mińskiego                                 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy 

z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w 2025 

roku”; przeprowadzono głosowanie, w którym za podjęciem uchwały Zarząd Powiatu 

opowiedział się jednogłośnie. 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 115/24 w sprawie przeprowadzenia 
konsultacji dotyczących projektu „Programu współpracy Powiatu Mińskiego                    
z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3  
ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego                                 
i o wolontariacie w 2025 roku”. 

Ad. 12 

Naczelnik Wydziału Finansowego – Jarosław Kulma przedstawił projekt 

uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu na 2024 rok. Wyjaśnił, że zmiany 

polegają na zmianie dochodów i wydatków związanych ze zmianą kwot dotacji 

celowych przekazywanych z budżetu państwa, zmianie planu dochodów i wydatków  

dotyczących realizacji ze środków Funduszu Pomocy zadań związanych z pomocą 

obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terenie tego państwa oraz 

przeniesieniu wydatków między §§ w ramach tego samego działu w zakresie 

wydatków bieżących oraz przeniesieniu wydatków z rezerwy ogólnej i dotyczą: 

- Starostwa Powiatowego w Mińsku Maz. 



- Liceum Ogólnokształcącego im. Polskiej Macierzy Szkolnej w Mińsku Maz. 

- Zespołu Szkół Zawodowych Nr 2 w Mińsku Maz. 

- Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Mińsku Maz. 

- Powiatowego Środowiskowego Domu Samopomocy w Mińsku Maz. 

- Powiatowego Urzędu Pracy w Mińsku Maz. 

- Domu Pomocy Społecznej św. Józefa w Mieni 

- Domu Pomocy Społecznej „Jedlina” w Mieni 

- Domu Pomocy Społecznej w Kątach, 

- Domu Dziecka w Falbogach, 

- Domu Dziecka w Mińsku Maz. 

Następnie przeprowadzono głosowanie, w którym za podjęciem uchwały członkowie 

Zarządu głosowali następująco: 

- Wicestarosta – Urszula Pacyga - za podjęciem uchwały, 

- Członek Zarządu – Robert Henryk Grubek – za podjęciem uchwały, 

- Członek Zarządu – Damian Kacprowicz – za podjęciem uchwały, 

- Członek Zarządu – Piotr Ładno – za podjęciem uchwały. 

Głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było, nieobecny Starosta – Remigiusz 
Lesław Górniak. 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 116/24 w sprawie zmian w budżecie 
Powiatu na 2024 rok. 

Ad. 13 

 Naczelnik Wydziału Oświaty i Promocji – Urszula Soroka poinformowała, że 

wpłynął wniosek z Gminnego Centrum Kultury w Halinowie z prośbą o dofinansowanie 

następujących wydarzeń kulturalnych: 

- Jarmarku Okuniewskiego, który odbędzie się w dniu 31 sierpnia 2024 r. – 

dofinansowanie kwotą 5.000 zł (na dofinansowanie kosztów rekonstrukcji 

historycznej), 

- Mazowieckiego Festiwalu Piosenki Znanej i Nieznanej „Struna”, który odbędzie się 

na przełomie października i listopada 2024 r. (zwiększenie kwoty zaplanowanej                        

w budżecie powiatu na ten cel z 3.000 zł do 4.000 zł na zakup nagród). 



Po analizie Zarząd Powiatu wyraził zgodę na dofinansowanie wydarzeń we 

wnioskowanych kwotach (przesunięcie środków na Festiwal „Struna” nastąpi na sesji 

Rady Powiatu). 

Naczelnik Wydziału Finansowego poinformował, że Naczelnik Wydziału 

Inwestycji wystąpił z wnioskiem o zwiększenie w kwocie 16.000 zł na opłaty związane 

z energią elektryczną dot. hali sportowej w Zespole Szkół im. M. Skłodowskiej-Curie                    

w Mińsku Maz. Ponadto poinformował, że należy uzupełnić porządek obrad sesji                       

o Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia w 2024 roku kredytu długoterminowego. 

Wyjaśnił, że chodzi o zaciągnięcie kredytu w kwocie 3.525.000 zł na sfinansowanie 

deficytu budżetu. 

 Z-ca naczelnika Wydziału Architektury i Budownictwa – Anna Czyżewska 

powiedziała, że na podstawie art. 17 ust. 6 ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu 

przestrzennym Burmistrz Miasta Mińsk Mazowiecki zwrócił się o zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części miasta Mińsk Mazowiecki. Wyjaśniła, że dotyczy to terenu 

tzw. ”poligonu” (zmiana w zakresie dopuszczenia budownictwa wielorodzinnego). 

 Zarząd Powiatu zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

P. Anna Czyżewska poinformowała, że wpłynął wniosek o zaopiniowanie 

dokumentacji projektowej na podstawie ar. 11b ust. 1 ustawy o szczególnych zasadach 

przygotowania i realizacji inwestycji w zakresie dróg publicznych dla dokumentacji                  

dot. Rozbudowy drogi gminnej nr 220817W ul. Koszykowej w Wólce Mińskiej, 

polegającej na budowie chodnika. 

 Zarząd Powiatu pozytywnie zaopiniował przedłożone materiały. 

Wicestarosta – Urszula Pacyga poinformowała, że przeprowadzono analizę 

obciążenia sprawami pracowników Wydziały Architektury i Budownictwa oraz 

referatów: 

- w Wydziale Architektury i Budownictwa – 13 spraw tygodniowo na pracownika 

- w Referacie w Halinowie - 4 sprawy tygodniowo na pracownika 

- w Referacie w Sulejówku – 1 sprawa tygodniowo na pracownika. 



 Członek Zarządu – Robert Grubek zwrócił się o rozważenie możliwości 

zatrudnienia dodatkowego pracownika do Biura Obsługi Interesanta w Referacie 

Komunikacji w Sulejówku. 

 Członek Zarządu – Piotr Ładno powiedział, że rozmawiał wstępnie ze Starostą 

o utworzeniu dodatkowego referatu Wydziału Komunikacji w jednej z gmin w celu 

rozładowania kolejek w Wydziale Komunikacji i Transportu Drogowego w Mińsku Maz. 

Naczelnik Wydziału Administracyjno-Gospodarczego – Aneta Sosinowska 

powróciła do tematu urzędomatu dla Wydziału Komunikacji i Transportu Drogowego                

i wyjaśniła, że urzędomat trzeba byłoby zakupić (na 93 skrzynki koszt 158.000 zł)                       

i postawić na naszej działce na zgłoszenie, ponadto zakupić bramkę sms, gwarancja 

jest na 2 lata, a po tym czasie podpisać umowę serwisową (koszt 8-10% wartości 

urządzenia 12.000 zł – 16.000 zł). 

P. Aneta Sosinowska powiedziała, że urzędomat ma urząd w Poznaniu. 

Dodała, że podobne rozwiązanie ma firma INPOST i ta usługa nazywa się URZĄD 24 

i korzysta z tego kilka urzędów w Polsce, m.in. Wołomin, który ma od 20 do 50 paczek 

miesięcznie i zastanawiają się nad likwidacją takiego rozwiązania (koszt paczki                    

4,37 zł, przy większej ilości paczek można negocjować cenę).  

Naczelnik Wydziału Administracyjno-Gospodarczego wyjaśniła, że przy usługach 

URZĄD 24 nie utrzymujemy urządzenia, wydzierżawiamy teren, na którym INPOST 

ustawi paczkomat i firma jest odpowiedzialna za całość obsługi i wystawiają 

potwierdzenie, że paczka dotarła do adresata. Płatność jest za ilość wysłanych 

paczek. 

P. Aneta Sosinowska powiedziała, że rekomendowałaby propozycję INPOST. 

Wicestarosta – Urszula Pacyga zwróciła się do naczelnika Wydziału 

Administracyjno-Gospodarczego o przeanalizowanie powyższych propozycji                            

z naczelnikiem Wydziału Komunikacji i Transportu Drogowego. 

P. Aneta Sosinowska poinformowała, że oferta na wykonanie słupków na 

wjeździe do budynku Starostwa przy opcji dwóch z jednej strony to koszt 50.000 zł. 

Ustalono, że kolejne posiedzenie odbędzie się 9 września 2024 r. o godz. 9.30. 

 



Ad. 14 
 

Protokoły posiedzeń w dniach  13 i 19 sierpnia 2024 r. zostały przyjęte. 
 
Ad. 15 

Zamknięcie posiedzenia.   
       

 

 
 

Wicestarosta – Urszula Pacyga    

  

Członkowie Zarządu:  Robert Henryk Grubek                         

 

             Damian Kacprowicz                              

 

                                    Piotr Ładno                                        

 

 

 


